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Betreft: art. 37-vragen 

 

Datum:  15  februari 2019   

Onderwerp:  ‘Slechte staat van onderhoud wandelpaden en trottoirs ’ 

Geachte leden van het College van Burgemeester en Wethouders,  
 
Door bewoners en ondernemers van Eperheide en andere kernen in Gulpen-Wittem is onze 
fractie benaderd over de slechte staat waarin zich wandelpaden en trottoirs bevinden. 
Samen zijn wij op pad gegaan en hebben we wat fotomateriaal als bijlage toegevoegd (i.c 
rondje Eperheide). 
 
In een aansluitende discussie die wij met betrokkenen hebben gehad, spreken zij hun zorgen 
uit over, dat genoemde wandelpaden en trottoirs niet of nauwelijks kunnen worden gebruikt 
en moeten wandelaars uitwijken naar de ernaast gelegen wegen (plaatselijk)  waardoor 
regelmatig zeer gevaarlijke situaties ontstaan voor voertuigbestuurders, fietsen en uiteraard 
wandelaars. 
 
Bijkomend geven zij aan en zeer terecht,  dat het gebruik van genoemde wandelpaden en 
trottoirs door onze burgers en toeristen met een handicap niet of nauwelijks mogelijk is. 
 
 
Gelet op het voorstaande de volgende vragen: 
 

1. Kunt u zich als college verplaatsen in de zorg die bewoners uitspreken over het gebruik 
van wandelpaden en trottoirs (zie foto’s) en hun zij zeer beperking zijn in mobiliteit of 
het “bewegen voor burgers” en verder de impact die dit heeft op ons toerisme?  
Vraag: Wat gaat het college hieromtrent op korte termijn doen? 
 

2. Is het college middels meldingen vanuit onze “Buitendienst en rondrijdende 
handhavers” op de hoogte gebracht van de algemene staat van onderhoud van 
genoemde wandelpaden en trottoirs? Zo ja en wanneer? Wilt u ons deze informatie i.c. 
rapportages toe sturen of ter inzage aanbieden?  Zo nee? Bent u bereid gelet op 
noodkreet van bewoner zo snel mogelijk een decente te laten plaatsvinden?  

 
3. Is het college bereid om met enige spoed (binnen een redelijke termijn van ca. een 

maand) via onze voorlichting de burgers te informeren over welke stappen er worden 
genomen? 

 
De CDA fractie        
Marieke Nass fractievoorzitter 
Jos Hendriks  vicefractievoorzitter  
Fon Kistermann raadslid    
Philip Laheij  raadslid 
 
Bijlage: foto’s Julianastraat Oosterbergpad d.d. 12 feb 2019  
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